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Mitkä seuraavista ovat vahvuuksiasi? Laita rasti ruutuun.

www.TyossaOppiminenSujuvaksi.fi

Skannaa QR-koodi puhelimesi kameralla 
ja siirry sivustolle.

selkokieli

Olen hyvä keskustelemaan. 

Olen joustava. 

Olen sinnikäs.

En anna periksi. 

Olen luova. 

Olen myötätuntoinen. 

Olen hyvä ratkaisemaan ongelmia. 

Olen hyvä keksimään ideoita.

Työkalun ovat tehneet Erilaisten oppijoiden liitto ry ja Kuntoutussäätiö.

Vahvuudet työssä

Jokaisella on vahvuuksia.

Vahvuus tarkoittaa, 

että olet hyvä jossakin.  

Kun tunnistat omat vahvuutesi, 

se auttaa myös työssä.  

Se auttaa varsinkin,  

jos sinulla on oppimisvaikeuksia. 

Työnantaja voi jakaa työtehtäviä 

vahvuuksien mukaan.  

Minä

http://www.tyossaoppiminensujuvaksi.fi


Seuraavat kysymykset auttavat sinua tunnistamaan vahvuuksiasi. 
Vastaa kysymyksiin. 

7. Mitä ovat vahvuutesi,
    kun teet töitä muiden kanssa?  

1. Millaiset tehtävät sujuvat hyvin? 

2. Mikä auttaa työn tekoa?

3. Mistä olet saanut hyvää palautetta? 

4. Mistä asioista pidät työssäsi? 

5. Mistä tehtävistä pidät? 

6. Milloin opit helposti? 
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www.TyossaOppiminenSujuvaksi.fi

Skannaa QR-koodi puhelimesi kameralla ja 

siirry sivustolle.

selkokieli

http://www.tyossaoppiminensujuvaksi.fi

